

Hong Kong Taoist Association Tang Hin Memorial Secondary School

28th May, 2013

Dear Parent,

Please be informed that the written parts of “Territory-wide System Assessment” for S.3 students will be held on 24th and 25th June, 2013. All S.3 students should arrive and line up at school **before 8:15 a.m.** They will then be led by teachers to specified classrooms for assessment. The time and assessment items are as follows:

24th June (Monday)		25th June (Tuesday)	
8:45 – 10:00	Chinese Language – Writing (75 minutes)	8:45 – 9:50	Mathematics (65 minutes)
10:00 – 10:20	Recess	9:50 – 10:10	Recess
10:20 – 10:50	Chinese Language – Reading (30 minutes)	10:10 – 10:50	English Language – Writing (40 minutes)
10:50 – 11:10	Recess	10:50 – 11:10	Recess
11:10 – 11:50	Chinese Language – Audio-visual Information (about 15 minutes) Chinese Language – Listening (about 20 minutes)	11:10 – 12:10	English Language – Reading (about 30 minutes) English Language – Listening (about 25 minutes)

Remark: On the day of assessments, if there is bad weather and secondary schools are to be closed in the morning, the assessments of that day will be postponed to **27th June, 2013**.

We would be grateful if you could urge your son/ daughter to study hard for the assessment.

Yours faithfully,
Lau Chi Yuen
The Principal

Reply Slip

Date: _____

Dear Principal,

In reply to your letter dated 28th May, I would urge my son/ daughter to work hard for the assessment.

Signature of parent: _____

Name of student: _____

Class: _____ ()

香港道教聯合會鄧顯紀念中學

敬啟者：本學年中三年級「全港性系統評估」紙筆評核部分，將於二零一三年六月二十四及二十五日舉行。所有中三年級學生當天須於**八時十五分前**回校集隊，並由老師引領至指定課室參與評核。倘若教育局於評估當天宣布學校在早上停課，則當天的評估將改於二零一三年六月二十七日舉行。評核項目時間表臚列如下：

六月二十四日 (星期一)		六月二十五日 (星期二)	
8:45 – 10:00	中國語文 – 寫作 (75 分鐘)	8:45 – 9:50	數學 (65 分鐘)
10:00 – 10:20	小息	9:50 – 10:10	小息
10:20 – 10:50	中國語文 – 閱讀 (30 分鐘)	10:10 – 10:50	英國語文 – 寫作 (40 分鐘)
10:50 – 11:10	小息	10:50 – 11:10	小息
11:10 – 11:50	中國語文 – 視聽資訊 (約 15 分鐘) 中國語文 – 聆聽 (約 20 分鐘)	11:10 – 12:10	英國語文 – 閱讀 (約 30 分鐘) 英國語文 – 聆聽 (約 25 分鐘)

尚祈督促 貴子弟勉力參與各項評核為盼。

此致

中三年級學生家長

香港道教聯合會
鄧顯紀念中學校長 **劉志遠**

二零一三年五月二十八日

覆 函

敬覆者：

五月二十八日來函已悉，本人定當督促敝子弟用功研習，於是次評核悉力以赴。

此覆

香港道教聯合會
鄧顯紀念中學校長

家長簽署：_____

學生姓名：_____

班 別：_____ ()

二零一三年六月 日

Ref: 1213-STU-009_TSA_S3.doc